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Huisman (PGP), Hilde Baaij (PGP), Bianca Rooding (VVD),  
Nelleke Gilissen (VVD), René van Rijn (VVD), Thomas Brune  
(CDA), Jef Pluijmen (CDA) en Jos Geelen (CDA) 

College : burgemeester Daan Prevoo, wethouder Kevin Rouwette en  
algemeen directeur/gemeentesecretaris G.S. Reehuis 

Afdelingshoofd : Mat van Delden (concerncontroller/afdelingshoofd financiën) 
Ambtelijk  : --- 
Extern   :  --- 
Afwezig  : wethouder Niels Dauven 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             
Nummer  Behandeling agendapunt 
1. 
 

Opening en mededelingen. 
 
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet iedereen van harte welkom - ook 
de mensen die deze vergadering via de livestream verbinding volgen - en 
meldt aanwezigheid conform bovenstaand overzicht. 
 

2. 
 

Vaststelling van de agenda. Aanmelden punten voor de rondvraag. 
 
Vanuit de fractie VSP is het bericht ontvangen dat zij een nieuw burgerlid willen 
voordragen. Conform het Reglement van orde kan de voordracht en benoeming 
plaatsvinden in de commissie AZM. De voordracht en benoeming vindt plaats 
onder agendapunt 2.a.  
 
Het afleggen van de eed of verklaring/ belofte zal in de eerstvolgende 
raadsvergadering plaatsvinden aangezien het te benoemen burgerlid niet in de 
gelegenheid is vanavond aanwezig te zijn.   
 
Voor het agendapunt spreekrecht burgers is geen aanmelding ontvangen. 
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De gewijzigde agenda wordt vastgesteld. 
 
Door de fracties AB, VSP, PGP en CDA zijn vragen voor de rondvraag ingediend. 
Het overzicht is in iBabs geplaatst. De vragen worden behandeld bij 
agendapunt 7. 
 

2.a Voordracht en benoeming burgerlid fractie VSP. 
 
Op basis van de bij de griffie ontvangen en gecontroleerde bescheiden draagt 
de fractie VSP vandaag de heer Marcel Hollewijn (woonachtig te Valkenburg) 
voor als nieuw burgerlid. 
 
De commissie stemt in met deze voordracht en benoeming. Zoals aangegeven 
zal de heer Hollewijn de eed of verklaring/belofte afleggen in de eerstvolgende 
raadsvergadering. 
 

3. 
 

Spreekrecht burgers (via schriftelijke e/o mondelinge inbreng). 
 
Zoals aangegeven is er voor het spreekrecht geen aanmelding ontvangen. 
 

4.a 
 

Vaststellen van het verslag van de vergadering van de commissie Economisch 
Domein en vervolg commissie Fysiek Domein de dato 27 november 2024. 
 
Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn vooraf geen op- of 
aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

4.b 
 

Vaststellen van het verslag van de vergadering van de commissie Algemene 
Zaken en Middelen de dato 2 december 2024. 
 
Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn vooraf geen op- of 
aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

5. 
 

Actielijst. 
 
De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. Conform afstemming 
in het presidium zijn eventuele vragen over deze actielijst via de rondvraag 
ingediend.  
 
Voor de goede orde wijst de voorzitter op de bij actiepunt ED 21 (themasessie 
agrarische scans) verwerkte aanvulling, dat er (voorlopig) geen bijeenkomst 
gepland hoeft te worden. Er volgt een RIB met informatie over de verdere 
voortgang van het proces. 
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De portefeuillehouders hebben geen aanvullende zaken te melden. 
 

6. 
 

Bespreekpunten: 
 

6.a 
 

Stand van zaken samenwerking. 
 
Burgemeester D. Prevoo heeft geen zaken te melden. 
 

6.b Stand van zaken uitvoering Visie Vrijetijdseconomie. 
 
Wethouder K. Rouwette heeft geen zaken te melden en er zijn geen vragen 
vanuit de commissie.  
 

6.c Brief (294) van mevrouw Maessen inzake jaarstukken van de Polfermolen 2023 
(VVD/CDA). 
 
Inbreng lid J. Pluijmen. 
 
Beantwoording M. van Delden inzake: 
• Lange doorlooptijd aanleveren jaarstukken, hierover gevoerde gesprekken. 
• In gang gezet proces/streven voor gelijktijdig beschikbaar zijn jaarrekening 

gemeente en jaarstukken Polfermolen B.V. 
• Invloed extra werkzaamheden gedurende eerste controlejaar op termijn 

aanleveren jaarstukken Polfermolen B.V. 
• Door accountant aangegeven significatie risico’s. 
• Positie management voor uitvoeren handelingen. 
• Geen verdere bijzonderheden geconstateerd door accountant. 
• Toepassen 4-ogen principe, aanbrengen functiescheiding in proces. 
• Geen formele positie voor doen toezeggingen over opstellen tekstueel 

directieverslag. 
• Verantwoording afleggen door directeur Polfermolen B.V. aan 

aandeelhouders. 
• Ter kennisgeving voorleggen jaarstukken aan commissie AZM. 
• Beantwoorden inhoudelijke vragen lastig zonder aanwezigheid 

vertegenwoordigers Polfermolen B.V. 
• Mogelijkheid tot schriftelijk indienen inhoudelijke vragen en indien van 

toepassing beantwoording via commissie verslag. 
• Bestuurlijke verantwoordelijkheid wethouders Dauven en Kleijnen, afleggen 

politieke verantwoording aan commissie en raad. 
 
Reactie leden J. Pluijmen en R. van Rijn. 
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6.d Brief (310) van HCL inzake KPI rapportage archiefbeheer (CDA). 
 
Inbreng leden L. Wagemans en J. Pluijmen. 
 
Reactie leden C. Fulmer en J. Pluijmen. 
 
Beantwoording wethouder K. Rouwette inzake: 
• Noodzaak tot opstellen informatiebeleidsplan, maken inhaalslagen. 
• In het kader van het kwaliteitshandboek gezette stappen. 
• Inventariserende gesprekken nagenoeg afgerond, opstellen concept 

informatiebeleidsplan inclusief route map. 
• Organiseren themasessie over Archiefwet, vormgeving informatie-

beleidsplan en aanbevelingen HCL/reactie college daarop (actiepunt AZM 
37). 

• Bij kadernota 2024 beschikbaar gestelde krediet. 
• Door HCL op 25 september 2024 georganiseerde themasessie. 
• Voorbereiden raadsnota over toetreding tot Gemeenschappelijke Regeling 

HCL (verwerkt op raadsplanner). 
• Voordelen toetreding Gemeenschappelijke Regeling HCL. 
• Bevoegdheden college. 
• Geen voornemen tot aanbieden raadsnota over bevindingen inspecteur. 
• Voorstel tot stellen inhoudelijke vragen tijdens nog te organiseren 

themasessie. 
• Raad via RIB informeren over standpunt college t.a.v. bevindingen 

inspecteur HCL (actiepunt AZM 37). 
 
Reactie lid J. Pluijmen. 
 

7. 
 

Rondvraag. 
 
Door de fractie AB zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Kerststad Valkenburg 
Ook dit jaar heeft Kerststad Valkenburg weer massaal toeristen getrokken naar 
onze mooie gemeente. Naast de vele voordelen die het organiseren van dit 
evenement met zich meebrengt (Valkenburg op de kaart, toerisme, 
werkgelegenheid etc.) is ons dit jaar ook te oren gekomen dat er veel overlast 
werd ondervonden op het gebied van parkeren door onze eigen inwoners, met 
name in de gebieden Daalhemerweg en Walramplein. Wanneer inwoners 
hierover een klacht wilde indienen bij de gemeente kwam hier veelal geen 
reactie op.   
• Hoeveel boetes zijn er uitgeschreven voor het parkeren op het Walramplein 

zonder ontheffing? 
• Klopt het dat handhaving enkel de opdracht heeft gekregen te handhaven 

bij calamiteiten en niet bij fout parkeren? 
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• Is het van tevoren juridisch goed geregeld met een verkeersbesluit dat het 
parkeren op het Walramplein enkel voor ontheffing houders was tijdens de 
kerstmarktperiode? 

• Heeft het college inzichtelijk hoe het draagvlak onder onze inwoners voor 
het organiseren van diverse kerstevenementen in onze gemeente eruitziet? 
Is het mogelijk om dit terug te laten komen in de evaluatie van Kerststad 
Valkenburg? Ons inziens is het noodzakelijk dat deze evaluatie ook met 
inwoners gedaan wordt. Met name het parkeren voor ontheffing houders 
op het Walramplein en de Daalhemerweg. Graag een reactie van het college 
hierop. 

 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Aantal uitgeschreven parkeerboetes tijdens kerstperiode. 
• 14 proces verbalen uitgeschreven op Walramplein vanwege parkeerverbod. 
• 145 proces verbalen uitgeschreven in zones vergunninghouders. 
• 121 proces verbalen uitgeschreven vanwege parkeerverbod anders dan op 

het Walramplein. 
• Opdracht voor handhavend optreden bij calamiteiten en fout parkeren. 
 
Beantwoording wethouder K. Rouwette inzake: 
• Op 14 oktober 2024 verzonden brief over niet kunnen verbieden parkeren 

op Walramplein tijdens kerstmarktperiode, ontmoedigen parkeren middels 
plaatsen borden. 

• Redenen verplaatsen kerstactiviteiten naar Walramplein, parkeren in vorm 
van pilot. 

• Nemen tijdelijk verkeersbesluit indien periode langer is dan 4 maanden, 
mogelijkheid tot verbaliseren parkeerders zonder vergunning. 

• Tot laatste moment mogelijkheid tot verplaatsen Santa’s Village naar 
Theodoor Dorrenplein onderzocht (onduidelijkheid over start bouw Croix 
de Bourgogne), besloten tot inzetten op Walramplein. 

• Aan door college te nemen verkeersbesluit verbonden termijnen. 
• Noodzaak tot evalueren pilot parkeren Walramplein, nagaan mogelijkheden 

betrekken omwonenden Walramplein hierbij (actiepunt ED 34). 
• Door bureau Buiten opgestelde draagkrachtanalyse rondom Kerststad 

Valkenburg, opname draagkrachtanalyse in uitvoeringsprogramma Visie 
VTE, evaluatie met inwoners is integraal onderdeel van draagkrachtanalyse. 

• Parkeren Daalhemerweg meenemen in evaluatie pilot parkeren 
Walramplein. 

• Meenemen suggestie over niet wekken onterechte verwachtingen bij 
vergunninghouders Walramplein. 

 
Reactie leden C. Fulmer en C. Vankan. 
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Collectieve verzekering praalwagens 
Wegens nieuwe regelgeving is het vanaf dit jaar verplicht om een collectieve 
verzekering voor praalwagens af te sluiten die deelnemen aan 
carnavalsoptochten. Wij kunnen ons voorstellen dat deze extra kostenpost, 
maar ook een toename aan bureaucratie niet ten gunste komt van de 
carnavalsverenigingen in onze gemeente en kernen.  
• Is het college bereidt om te informeren bij deze verenigingen in hoeverre 

deze dit als een probleem ervaren? Wij horen graag van het college welke 
rol de gemeente hierin kan nemen 

 
Beantwoording wethouder Rouwette inzake: 
• Navraag gedaan bij carnavalsvereniging Mirlitophile. 
• Geldende verplichting tot verzekeren per 1 januari 2024. 
• Deelname praalwagens (prinsen/prinsessenwagens). 
• Geen problemen bij carnavalsvereniging Mirlitophile. 
• Noodzaak tot certificeren platte karen (onderleggers) die worden gebruikt 

als praalwagen (achter tractor of auto) waar mensen op staan. 
• Deelnemen nagenoeg alle carnavalsverenigingen kernen aan grote optocht 

Valkenburg-Centrum. 
• Aanvullende navraag doen bij carnavalsverenigingen overige kernen, raad 

informeren bij ander signaal. 
 
Reactie leden H. Baaij, V. Marx en C. Jamin. 
 
Door de fractie VSP zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Doelgroepen bad 
• Kan de wethouder de stand van zaken aangeven over de gesprekken met 

o.a. de provincie aangaande het realiseren van een doelgroepen bad in het 
Heuvelland? 

 
Beantwoording wethouder Rouwette inzake: 
• Door wethouder Dauven gevoerde gesprek met provincie en afvaardiging 

vanuit de regio.  
• Geen investering door provincie in accommodaties of exploitatie van 

doelgroepenbaden. 
• Eenmalig aanspraak maken op Leefbaarheidsfonds.  
 
Inspraakverordening 
Per 1 januari 2025 is het verplicht dat iedere gemeente haar 
inspraakverordening vervangt door een nieuwe Participatieverordening. Deze 
dient voor 1 januari 2027 door de raad te zijn vastgesteld. 
• Is dit bij u bekend? 
• Hebben wij nog een inspraakverordening?   
• Wanneer staat dit op uw jaarplanning?  
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• Kunnen wij als raadsfracties betrokken worden bij de totstandkoming van 
deze nieuwe verordening? 

 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Bekend zijn met verplichting inspraakverordening. 
• Door raad op 12 december 2022 vastgestelde inspraakverordening. 
• Delen jaarplanning via verslag. 

Schriftelijke aanvulling: volgt  
• Toewerken naar nieuwe verordening tot 1 januari 2027. 
• Betrekken raad bij opstellen nieuwe verordening. 
 
Door de fractie PGP zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Vuurwerkbeleid 
Landelijk is er weer veel ophef geweest over incidenten met vuurwerk, zowel 
rond oud en nieuw als daaromheen. Ook regionaal, met meer verwijzingen 
naar HALT.  
• Wat zijn de cijfers over vuurwerkincidenten in Valkenburg aan de Geul 

zoals klachten, vuurwerkvrije zones, autobranden, weggelopen huisdieren 
en ongelukken?  

 
Een totaal vuurwerkverbod hangt mede samen met ontwikkelingen op landelijk 
gebied, maar ook door het jaar heen wordt er vuurwerk afgestoken in onze 
gemeente, zoals bij Chateau Sint Gerlach.  
• Is het college daarvan op de hoogte en is het college bereid om Valkenburg 

aan de Geul in elk geval 364 dagen van het jaar vuurwerkvrij te maken?  
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Op 1 januari 2025 ontvangen melding van 2 containerbranden. 
• Op 31 december 2024 ontvangen 6 meldingen over vuurwerk, waarvan 4 

binnen toegestane termijn. 
• Tussen 5 november 2024 en 10 januari 2025 18 meldingen 

vuurwerkoverlast ontvangen.  
• Geen meldingen over weggelopen huisdieren of ongevallen ontvangen. 
• Gebruik vuurwerk bij conflicten binnen maatschappij, gevaarlijke 

ontwikkeling door verharding en toename agressie. 
• Discussie over algeheel vuurwerkverbod, uitvaardiging algeheel verbod 

door gemeente Tilburg. 
• Maximaal haalbare is instellen vuurwerkvrije zones, proberen zo goed als 

mogelijk te handhaven. 
• Discussie binnen samenleving over instellen algeheel vuurwerkverbod. 
• Instellen gemeentelijke vuurwerkverbod niet haalbaar, niet te handhaven. 
• Provisioneel georganiseerde vuurwerkshow Chateau St. Gerlach.  
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Schriftelijke aanvulling ontvangen via lid Baaij : voor meer informatie zie 
https://www.ipsos-publiek.nl/actueel/ruim-de-helft-zou-voor-
vuurwerkverbod-stemmen-bij-referendum/ 

 
Reactie leden C. Fulmer en C. Vankan. 
 
Confetti zonder plastic 
In onze APV staat dat er geen confetti met plastic gebruikt mag worden. Toch 
gebeurde dit bij carnaval 2024. College zegde toe het verbod nogmaals onder 
de aandacht te brengen bij verenigingen en via de Mazjerang.  
• Een aantal maanden geleden stond er iets over in de Mazjerang, maar is het 

ook nogmaals bekend gemaakt bij de carnavalsverenigingen in onze 
gemeente? 

 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Opname regels confetti in Verordening fysieke leefomgeving. 
• Regels opgenomen in vergunning. 
• Als herinnering verzenden mail naar alle verenigingen met oproep tot 

attenderen deelnemende groepen op geldende regels. 
 
Door de fractie CDA zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Evaluatie kerststad Valkenburg 2024 
Ongetwijfeld kunnen we op korte termijn een evaluatie kerststad Valkenburg 
2024 tegemoet zien. Toch willen wij alvast enkele vragen stellen. 
• Zijn er enquêtes gehouden onder bezoekers van Kerststad Valkenburg? Zo 

ja, hoe heeft dit plaatsgevonden? 
• Is of worden bij de evaluatie ook de inwoners van onze gemeente 

betrokken. Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet? 
• Meten is weten. Kan de wethouder ons toezeggen dat wij, net als in het 

verleden (zie bijv. raadsnota d.d. 1 april 2019 en RIB 19.24 RIEO) een 
uitgebreider evaluatieverslag krijgen van het aantal bezoekers verdeeld 
over de attracties en de dagen/weken in de afgelopen jaren? 

• In de krant en social media staan berichten over de slechte kwaliteit van 
producten die door sommige standhouders tegen een veel te hoge prijs 
worden aangeboden. Hoewel dit niet de verantwoordelijkheid is van de 
gemeente is dit toch geen goede reclame voor Valkenburg aan de Geul. 
Welke mogelijkheden heeft de gemeente om deze ontwikkeling een andere 
richting te geven? 

 
Beantwoording wethouder K. Rouwette inzake:  
• Door Visit Zuid-Limburg gehouden enquêtes onder bezoekers Kerststad 

Valkenburg, uitkomst nog niet bekend. 
• Meenemen uitkomst enquêtes in evaluatie kerststad. 
• Terugkoppeling evaluatie kerststad 2024 in commissie ED 12 maart 2025. 

https://www.ipsos-publiek.nl/actueel/ruim-de-helft-zou-voor-vuurwerkverbod-stemmen-bij-referendum/
https://www.ipsos-publiek.nl/actueel/ruim-de-helft-zou-voor-vuurwerkverbod-stemmen-bij-referendum/
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• Bespreken plan van aanpak kerststad 2.0 in commissie ED 7 mei 2025. 
• Belang boven water halen meer informatie voor bevorderen sturing. 
• Medewerking ondernemers nodig bij inzichtelijk maken 

bezoekersaantallen, attracties, dagen en weken van de afgelopen jaren. 
• Onderschrijven belang inzichtelijk maken cijfers.  
• Berichtgeving over kwaliteit en prijs producten standhouders. 
• Belang meer sturing geven aan kerststad 2.0. 
• Maken kwaliteitsslag vanuit ondernemers. 
• Sturing geven door gemeente via verlenen subsidies. 
 
Reactie lid J. Pluijmen. 
 
Toetreding van gemeente Valkenburg aan de Geul in de K80 
Afgelopen week hebben wij RIB 25.02ontvangen waarin de gemeenteraad 
wordt geïnformeerd over toetreding van onze gemeente in de K80.  
• Wij vragen ons af waarom de gemeenteraad nooit eerder is geïnformeerd 

over het voornemen tot toetreding en of hiervoor ook geen raadsvoorstel 
noodzakelijk is. Graag een reactie van de portefeuillehouder. 

 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Oproep vanuit raad voor zoeken verbinding met andere gemeenten. 
• Lobby voor kleine gemeenten. 
• Door voorzitter K80 zorgen, wensen en bedenkingen van kleine gemeenten 

onder de aandacht brengen bij VNG. 
• Opportuun om hierbij aan te sluiten. 
• Via deze weg deelname aan allerhande netwerk initiatieven. 
• Proces van toetreden is ballotage. 
• Delen besluit K80 over toestemming tot toetreden gemeente. 
• Aandacht houden voor Informeren raad in geval van gemeenschappelijke 

activiteiten. 
 
Reactie lid J. Pluijmen en C. Vankan. 
 
Pilotproject Lindenlaan Valkenburg + invulling leegstaande panden 
Aangezien de wethouder eerder heeft aangegeven met een aantal 
initiatiefnemers voor dat gebied (Lindenlaan Valkenburg) te spreken, graag een 
stand van zaken. Daarnaast staan er een aantal panden in het centrum leeg en 
zijn er daar de afgelopen tijd nog een aantal bijgekomen.  
• Welke rol ziet de wethouder voor zichzelf weggelegd om deze leegstand 

tegen te gaan? En welke stappen worden er vanuit de gemeente genomen 
om dit tegen te gaan? 

 
Beantwoording wethouder K. Rouwette inzake: 
• Lastigheid dossier vanwege aantal grote panden (eyecatchers) Lindenlaan. 
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• Met initiatiefnemers gevoerde gesprekken over vestiging in panden Van der 
Sanden, Fransche Molen en oud postkantoor (geen gemeentelijke 
eigendomen). 

• Afhankelijkheid van afspraken tussen initiatiefnemers en eigenaren 
panden. 

• Bemiddelende rol gemeente. 
• Mogelijkheden voor verruiming invulling panden (bijvoorbeeld dag horeca). 
• Positieve invloed (aantrekkingskracht) invulling eyecatchers op hele gebied.  
• Ervaren ambtelijke versterking binnen team economisch domein, met 

andere inzichten en oplossingen. 
• Keuze voor verkleinen winkelareaal. 
• Nagaan mogelijkheden gebruikmaken van landelijke impulsaanpak 

winkelgebieden, doen (niet voor de hand liggende) voorstellen aan raad. 
• Noodzaak tot het over een andere boeg gooien voor maken doorbraak. 
• Geïnvesteerde tijd in voeren gesprekken met initiatiefnemers over invulling 

panden Lindenlaan. 
• Uitleg doel Streetwise, niet actief op zoek gaan naar invulling panden, hoge 

kosten zonder resultaatverplichting. 
• Lange terugverdientijd vanwege hoge kosten voor renoveren panden, te 

groot risico voor initiatiefnemers. 
• Bereidheid college om te kijken naar bestemming panden. 
• Mogelijke oplossing kan zijn verlenen subsidie door raad of voeren actief 

grondbeleid. 
• Belang marktwerking en vrije markt. 
• Bedoeling/beweegredenen eigenaren van leegstaande panden, niet altijd 

toegeven door gemeente. 
• Geen voorstander voor wijzigen bestemming economisch naar wonen in 

Valkenburg-centrum. 
• Nagaan mogelijkheden voor weghalen economische plint in Wilhelminalaan, 

nadenken over alternatieve invulling panden. 
• Afwachten voorstellen vanuit team economisch domein, daarover van 

gedachten wisselen met commissie. 
 
Reactie leden T. Brune, C. Fulmer en R. Sevenich. 
 
Vrijheidsmaaltijden 
Traditiegetrouw vindt er jaarlijks op de avond van 4 mei een herdenking plaats 
bij het provinciaal verzetsmonument op de Cauberg. Zo wordt vorm gegeven 
aan het herdenken echter van vieren op 5 mei is in Valkenburg geen sprake. 
 
In veel andere gemeenten in Nederland worden jaarlijks op 5 mei 
Vrijheidsmaaltijden georganiseerd. Binnen de gemeenschap Valkenburg leeft 
het idee om ook hier op 5 mei een Vrijheidsmaaltijd te organiseren. Afgelopen 
week is namens gouverneur Roemer en het Nationaal 4/5 comité een mail 
verstuurd. Een citaat uit deze mail die bij de gemeente bekend is, is als volgt:  
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“Op 5 mei worden door heel Nederland en het Caribisch deel van het Koninkrijk 
Vrijheidsmaaltijden georganiseerd, een mooie traditie om samen de vrijheid te 
vieren. In het kader van het lustrumjaar 80 jaar vrijheid (2024-2025) nodigen 
Gouverneur Roemer en het Nationaal Comité 4 en 5 mei u uit om een 
Vrijheidsmaaltijd te organiseren op Bevrijdingsdag 2025. 
De Vrijheidsmaaltijd biedt een gelegenheid voor bijzondere ontmoetingen en 
waardevolle gesprekken over vrede en (on)vrijheid. Vrijheidsmaaltijden kunnen 
in allerlei vormen en maten plaatsvinden, van een kleine bijeenkomst in de tuin 
tot een feestelijk samenzijn op straat, op pleinen, in buurt- en 
gemeentehuizen en bij culturele instellingen of andere bijzondere locaties. 
Tijdens de maaltijden wordt er Vrijheidssoep geserveerd, hét symbool van de 
Vrijheidsmaaltijd”.  
 
• Onze vraag is of de gemeente c.q. het plaatselijke 4 en 5 mei comité de 

oproep van de gouverneur zelf ter hand neemt? Dit in navolging van de 
organisatie van de herdenking of de oproep om dit te organiseren overlaat 
aan lokale initiatiefnemers waarbij de gemeente wil ondersteunen. 

 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Uitleg pakket van provincie. 
• Behoefte gepeild bij Bewonersinitiatief Berg en Terblijt, Soepcafé en 

jubilerende Zonnebloem om op 5 mei 2025 aandacht te besteden aan 
Vrijheidsmaaltijd. 

• Door burgemeester genomen initiatief i.v.m. beschikbaar gestelde 
landelijke subsidie (gemiddeld € 350,00 per initiatief). 

• Noodzaak tot aanvragen subsidie door initiatienemers, mogelijk vormen 
drempel. 

• Gekozen voor gezamenlijke aanpak van doen 1 aanvraag bij provincie. 
• 5 mei 2025 is verplichte verlofdag i.v.m. lustrumjaar. 
• Afzien van idee voor aanbieden lunch aan ambtelijke organisatie op 5 mei 

2025. 
• Wijze van organiseren Vrijheidsmaaltijd is aan voornoemde organisaties. 
• Onder de aandacht brengen initiatief via gemeentelijke website. 
• Doel aanbieden Vrijheidsmaaltijd. 
• Mogelijkheid voor organiseren Vrijheidsmaaltijd door andere 

initiatiefnemers en doen subsidie aanvraag. 
• Landelijke initiatieven Nationaal Comité 4 en 5 mei. 
• Jaarlijks organiseren Vrijheidsmaaltijd afhankelijk van initiatiefnemers. 
• Gemeente heeft hierin geen rol. 
• Organiseren Bevrijdingsfestival door alle provincies. 

 
Reactie leden J. Geelen en J. Pluijmen  
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8. Sluiting. 
 

Rond 20.30 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt de deelnemers 
voor hun inbreng en wenst alle aanwezigen - en de mensen die deze 
vergadering via de livestream hebben gevolgd - een fijne avond. 
 

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Algemene Zaken en Middelen van 
maandag 17 maart 2025. 
 
 
Jos Pluijmen,      Jacques Blom, 
griffier       voorzitter 


